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Pöytäkirja 
 

1. Kokouksen avaus 
 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.05. 
 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
 

Hyväksyttiin edellisen mökkiläisparlamentin kokouksen (5.10.2017) kokouksen 
pöytäkirja. 

 
3. Kokemäen kaupungin kesälehti 2018 

 
Viime kesänä lähetettiin ensimmäistä kertaa mökkiläispostin asemasta kaikille 
kokemäkeläisille ja Kokemäen ulkopuolella asuville mökkiläisille kaupungin 
kesälehti, joka julkaistiin myös digiversiona kaupungin fb- ja kotisivuilla. Tänä 
vuonna tullaan todennäköisesti julkaisemaan vastaava lehti. Keskustellaan toiveista 
lehden sisältöön mökkiläisten näkökulmasta. 
 
Kesälehdestä on pyydetty tarjousta toimijalta, joka pystyy toteuttamaan lehden 
viimevuotiseen tapaan lehtenä, digiversiona sekä kaupungin kotisivuilla ja fb-sivuilla 
ns. ”nostoina”. 
 
Seuraavia asioita toivottiin julkaistavaksi lehdessä: tapahtumakalenteri, 
jätevesimääräysten päivitys, bussi- ja juna-aikataulut, jätteenkeräyksen paikat ja 
aukioloajat sekä tieto, millaisia jätteitä niihin saa viedä, taksien puhelinnumerot, 
ruokapaikat ja kahvilat, nuohoojien yhteystiedot sekä mökkiläisen haastattelu. 
 



4. Mökkiläisten yleiskokous  
 

Joka kesä on perinteisesti järjestetty mökkiläisten yleiskokous. Keskustellaan 
yleiskokouksen ajankohdasta, ohjelmasta ja mahdollisista luennoitsijoista. 
 
Yleiskokous päätettiin pitää lauantaina 16.6.2018 klo 14 Ali-Ketolan tilalla. 
Varapäivä on lauantai 9.6.2018 ja varapaikka Anttilan tila. 
 
Kokouksen aiheiksi esitettiin uudet jätevesimääräykset (Leena kysyy luennoitsijaa 
Satafoodista), uusiutuvan energian käyttö (Kokemäen Sähkö?). Myös 
kaupunginjohtajaa ja rakennustarkastajaa toivottiin paikalle esiintymään. 
 

5. Muut esille tulevat asiat 
 

Sääksjärven kuntoon tulisi kiinnittää huomiota. 
 
Esitetään ympäristölautakunnalle, että rakennusilmoitusmaksu aurinkosähkö- ja 
tuulivoimaloiden osalta poistettaisiin. 

 
6. Seuraava kokous 

 
Ajankohdasta toukokuussa sovitaan myöhemmin erikseen. 

 
7. Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.17. 
 
Vakuudeksi 
 
 
 
Ari Prinkkala   Leena Kopio 
puheenjohtaja   sihteeri 


